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آقایی که از آمدن ترامپ خوشحال هستی، برو و حرفهای ترامپ را بشنو که میگوید ایران در ماجرای برجام سر ما کلاه

گذاشته. این نشاندهنده هنر دیپلماسی ما نیست؟

مرتضی بانک در نشست شورای اداری فرمانداری تهران؛ 

مرتضی بانک گفت: خیال همه راحت باشد، برجام با آمدن ترامپ به هم نخواهد خورد.

معاون کل نهاد ریاستجمهوری عصر امروز در نشست شورای اداری فرمانداری تهران گفت: برجام اتفاق افتاده و ما از
بسیاری از مسائل اقتصادی هم عبور کردهایم، کاهش قیمت نفت را برخی از کشورها برنامهریزی کردند تا تأثیر مثبت برجام را

برای ما خنثی کنند، اما آنها که چنین نیتی داشتند از کاهش قیمت نفت، خودشان بیشتر از ما از آن ضرر کردند؛ علیرغم این
مشکلات، شاهد رشد اقتصادی بودیم و هیچ مشکلی هم در کنترل تورم به وجود نیامده است.

بانک تأکید کرد: اقتصاد واسطهای که در سالهای پیش حاکم بود، باعث این همه فساد شد که هنوز هم آثار آن باقی مانده
است، 124 هزار میلیارد تومان فقط طرحهای باقیمانده از دولت قبل بود، دولت آقای روحانی در چنین شرایطی روی کار آمد.

وی اضافه کرد: اساسا در طول تاریخ اقتصادی ما مگر احتساب رشد اقتصادی بدون درنظر گرفتن فروش نفت بوده که امروز
میگویند این رشدی که دولت اعلام میکند، با احتساب فروش نفت است، اما این در حالی است که قیمت نفت کاهش شدیدی

داشته است.

معاون کل نهاد ریاستجمهوری تصریح کرد: کسی نگفته که تورم را به صفر درصد رسانده که عدهای میگویند پس چرا
قیمتها در طول زمان بالاتر میرود، ظاهرا قرار است هر اتفاق خوبی که توسط دولت میافتد را عدهای زیر سوال ببرند و

نفی کنند؛ یادمان باشد روزی که دولت را تحویل گرفتیم، تهیه دارو چه وضعیتی در کشور داشت، امروز 95 درصد تولید دارو در
داخل کشور انجام میشود.

بانک ادامه داد: بنده زمانی فرمانده سپاه کرمان بودم و حاج قاسم سلیمانی فرمانده عملیات ما بود، چند وقت پیش خدمت
ایشان بودم و گفت که ما هیچ وقت مانند امروز به این شکل و با این سهولت امکانات خود را برای بسیج و سپاه و به این

راحتی از سازمان برنامه و بودجه دریافت نکردهایم؛ بعضی خوشحالند که امروز کسی آمده که میتواند برجام را به هم بزند،
خیالتان راحت باشد که چنین اتفاقی نمیافتد، آقایی که از آمدن ترامپ خوشحال هستی، برو و حرفهای ترامپ را بشنو که
میگوید ایران در ماجرای برجام سر ما کلاه گذاشته، آیا این حرفها نشاندهنده هنر دیپلماسی ما نیست؟ آیا نباید به خودمان

افتخار کنیم؟

وی با بیان اینکه مردم دو سرمایه خوب دارند که در این دولت هم تقویت شده است، افزود: یکی امید است که هر کسی آن را
نشانه بگیرد، کاری غلط و در حق مردم جفا کرده و دیگری آرامش است که دولت به خوبی آن را در کشور ایجاد کرده، اما

برخی تا قیمت دلار چند روزی تغییر کرد، خوشحال شده بودند که دولت ناموفق بوده و نتوانسته کارش را درست پیش ببرد،
اما دولت به خوبی بازار را کنترل کرد.
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معاون کل نهاد ریاستجمهوری در پایان خاطرنشان کرد: در ماههای آینده که انتخابات در پیش است، امیدواریم مردم به
صحنه بیایند و کسانی که میخواهند جامعه را ناامید کنند، ناامید گردانند، چرا که این دولت با مردم است و با مردم خواهد ماند.
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